



### Large Trauma Bandage - Bandage large pour trauma - 1-Medical

For an efficient wound care of the traumatic injuries and burns.

When dealing with traumatic injuries such as amputations, burns, and large pattern wounds, speed and efficiency are critical. The Bandage, with its streamlined design and extensive coverage, is built to offer quick and effective wound care with minimal supplies and effort required.

#### Technical specifications :

- Weight : 158 g,
- Material : cotton.

**Compact Design :** *Similar in size to a standard 4" combat bandage, the Bandage offers a generous 20" x 20" treatment area, providing extensive coverage to treat severe injuries. It features a large non-adherent wound pad that can be effortlessly wrapped around limbs and secured using the attached elastic wrap.*

**Optimal Protection for Various Wounds :** *Whether it's shrapnel wounds or burns, the Bandage provides a vast sterile protective covering, making it the ideal choice for comprehensive wound care. With its extensive coverage area, it can easily cover the entire back or chest of most casualties.*

CE medical equipment.

---

Lorsque vous êtes confronté à des blessures traumatiques telles que des amputations, des brûlures et de grandes plaies, la rapidité et l'efficacité sont essentielles. Le bandage, avec son design épuré et sa couverture étendue, est conçu pour offrir des soins rapides et efficaces aux plaies avec un minimum de fournitures et d'efforts nécessaires.

#### Spécifications techniques :

- Poids : 158 g,
- Matériau : coton.

**Conception compacte :** *De taille similaire à un bandage de combat standard de 4 pouces, le bandage offre une généreuse zone de traitement de 20 pouces sur 20 pouces, offrant une couverture étendue pour traiter les blessures graves. Il dispose d'un grand tampon de plaie non adhérent qui peut être enveloppé autour des membres et fixé à l'aide du bandage élastique attaché.*

**Protection optimale pour diverses blessures :** *Que ce soit des blessures par éclats ou des brûlures, le bandage offre une vaste couverture protectrice stérile, ce qui en fait le choix idéal pour des soins complets des plaies. Avec sa grande zone de couverture, il peut facilement couvrir tout le dos ou la poitrine de la plupart des victimes.*